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✒ Jaké je vlastně vaše nejvyšší dosažené vzdělání? 
Necítila jste někdy syndrom nedovzdělanosti? Co 
takhle univerzita třetího věku?  
 (Bohdan Čunderlík, Českolipsko)
Mám konzervatoř. Tehdy se tomu říkalo vyšší odborné 
vzdělání. To víte, že se snažím své vzdělání rozšiřovat. 
Dva roky jsem chodila na filozofickou fakultu na před-
nášky profesora Machovce. Taky jsem se na rok vetře-
la na přednášky o architektuře, která mě moc zajímá. 
S architektem Lukešem jsem chodila na procházky Pra-
hou, které pořádal pro nadšené laiky. Moje kamarádka 
mě bere na setkání se zajímavými osobnostmi, jež po-
řádá židovská obec. Jak vidíte, stále se snažím. A víte, 
co mi přišlo legrační? Když jsem sedávala na fakultách 
v lavicích s těmi studentíky, tak nikomu nepřišlo divné, 
že tam s nimi chodí nějaká – z jejich pohledu – stará 
mašle, natož aby někdo z nich znal jakousi Černockou.

✒ Jak moc důležitý je ve vašem životě sex?  
 (Lenka, Velké Karlovice)
Hodně, jako pro všechny lidské bytosti. Kvůli sexu se 
přece zrazovalo i vraždilo. Chápu ho ale jen jako jednu 
ze součástí více emocí, které do sebe musejí zapadat. 
Vztah, nesobecká láska, vášeň, oddanost, úcta, důvěra? 
No dobře, pro někoho je to obstarožní harampádí. Mně 
se zase zdá slabomyslné umístit sex někam mezi adre-
nalinový sport, luxusní večeři a thajskou masáž.

✒ Máte v televizi nějaký oblíbený film nebo seriál, 
který si nikdy nenecháte ujít?  (Petr Novotný, Olomouc)
Já mám pocit, že mi to, co stojí za to, vždycky uteče. 
Jako třeba před časem skvělý film Mefisto s Brandaue-
rem. Já nemám čas zatrhávat si v programu, na co se 
budu koukat. Když jsem večer doma, tak přepínám, se-
riály mě nebaví, mnohokrát viděné filmy taky ne, takže 
skončím třeba u Událostí komentářů nebo Hyde parku. 
V neděli dopoledne si ale vždycky pustím Kalendárium. 
Tedy pokud nemám doma vnučku, té bych dětské pro-
gramy neodepřela, ani kvůli Saskii Burešové, kterou 
mám ráda.

✒ Zkoušela jste si někdy vyplnit daňové přiznání 
sama? Co si mám myslet o lidech, pro které je to 
zábava?  (Helena Procházková, Plzeň)
Mám chytrou kamarádku, která každý rok dává do 
kupy daňové přiznání jak pro sebe, tak pro manžela. 
Má můj neskonalý obdiv, protože si nedovedu před-
stavit, že by ji to nějak zvlášť naplňovalo nebo bavilo. 
Pokud v této činnosti někdo najde opravdové zalíbení, 
tak to už je opravdový fajnšmekr, před kterým mohu jen 
s úžasem smeknout.

✒ Jsem nesmělý. Nemám odvahu balit ženy, protože 
se bojím, že dostanu košem. Co mi poradíte?  
 (Honza, Kladno)
Nebojte se, že vás některá odmítne, není to tak hrozné. 
A taky to bezpodmínečně nemusí souviset s vaší oso-
bou. Třeba ji zrovna bolí zub, nebo jste přehlédl, že má 
s sebou svého manžela.
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„S výsledkem 
jsem maximál-
ně spokojena 
a v podstatě 
jsem ráda, že 
jsem našla sílu 
přeskočit svůj 
vlastní stín. To 
ovšem nezna-
mená, že bych 
ustoupila od svého postoje 
k přírodnímu naturelu a ur-
čitě bych ani v budoucnosti 
nepodstoupila žádnou opera-
ci jen proto, abych šla s tren-
dem doby. Dnes však vím, že 
v oboru plastické chirurgie 

jsou i zákroky, na které už po-
hlížím jinak než třeba před 
rokem,“ dodala Tanja s tím, že 
se už moc těší, jak to rozjede 
s Citronem za zády na festi-
valu Benátská! v areálu Vesec 
u Liberce. ■ nek
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Sama Tanja měla přitom 
z plastické operace ze 
začátku obavy. „Nikdy 

jsem se ani nezabývala my-
šlenkou, že bych si případně 
nechala některé partie svého 
těla upravit, prostě jsem se 

vždy brala taková, jaká jsem. 
Dokonce ani když jsem zača-
la být postupně a nenápadně 
upozorňována na pokles jed-
noho víčka,“ říká Tanja, která 
se ze začátku cizí pozornosti 
smála a ve skrytu duše doufa-

la, že časem klesne i její druhé 
víčko a proporce se tak srov-
nají. „Brzy jsem si ale začala 
uvědomovat, že pokud pracuji 
v branži, kde se člověk živí zpí-
váním a svůj obličej vystavuje 
publiku, tak nejsem hodnoce-
na jen podle toho, jak odvá-
dím svou práci, ale také podle 
toho, jak vypadám. Bohužel 
je taková doba a publikum 
a diváci nikomu nic neodpus-
tí,“ vysvětluje Tanja důvody, 
které ji zavedly pod umělecký 
skalpel doktora Kučery. 

Bála se zbytečně
Její odhodlávání ale trvalo 

dlouhé měsíce. „Tak jako kaž- 
dá žena byla ze začátku troš-
ku nervózní, je to úplně běžné, 
setkal jsem se s tím mnoho-
krát. Na Tanje ale bylo vidět, 
že je duší rockerka a nenechá 
se snadno vyvést z míry, brzy 
ji nervozita přešla,“ potvrdil 
SEDMIČCE Tanjin operatér 
Jiří Kučera, věhlasný plastický 
chirurg, který má bohaté zku-
šenosti i z kliniky ve Francii, 
kde několik let působil. „Valila 
jsem to před sebou jako těžký 
kámen, tížil mě strach, strach 
z bolesti, strach z toho, že se 
během zákroku něco nemusí 
podařit. Zákrok nakonec pro-
běhl zcela bezbolestně a v na-

prosto pohodovém duchu. Lé-
kař i sestřičky pracovali profe-
sionálně a rychle,“ pochvaluje 
si Tanja, jejíž rekonvalescence 
trvala o několik dní déle, než 
je někdy běžné.

Další plastiky neplánuje
„Proces hojení je velmi in-

dividuální, důležité je nic ne-
uspěchat a dát tělu dostatek 
času na to, aby se vypořáda-
lo se změnou. U Tanji to byly 
drobné otoky, které ale časem 
zmizely, a dnes již vypadá opět 
naprosto fantasticky,“ složil 
zpěvačce poklonu chirurg. 

„Na své »nové oči« jsem si musela 
také trochu zvykat. Když třeba přijdu 
od kadeřníka, tak ještě dva dny nato 
stále kontroluji v zrcadle, jestli je 
všechno tak, jak má být,“ říká Tanja.

Už má zase
sexy kukuč!

Rockerka Tanja po plastice

Návrat ve velkém stylu na koncertní pódia hlásí rockerka 
Tanja (51). Na jaře podstoupila plastiku horních víček, a na 
festivalovou sezonu plnou koncertních vystoupení tak vy-
ráží s mladistvým vzhledem sexy dračice. Jako první se 
představí na rockovém festivalu Benátská!, který začíná 
23. července v areálu Vesec u Liberce. 

INZERCE

Tanja před operací.

První schůzka Tanji s plastickým chirurgem Jiřím Kučerou proběhla v březnu a dnes je zpěvačka šťastná, že operaci podstoupila.


